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Referat af  

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 23. maj 2023 

kl. 18.30, Afdeling Asgård 
 
 
Ordstyrer: Bestyrelsesformanden 
Afbud: Rikke 
Referent: Pia. 
 
 

Dagsorden 

Nr. Punkt  Indhold  

 

Referat 

 

1 Godkendelse af dagsorden (B) 
 
 

 
 Incl. præsentation af Henning, Byskovskolens nye 
skoleleder, der tiltrådte 1/5 samt af bestyrelsens 
forældrerepræsentanter. 
Dagsorden er godkendt. 

2 Nyt fra elevrådet 
 
 
 

   Ingen repr. til stede. 

3 Nyt fra formanden 
 
 

 Stine og Henning var til møde om de skolepolitiske 
mål i Ringsted Kommune i sidste uge. 
En bred drøftelse omkring de politiske mål, med alle 
folkeskolens interessenter.  
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Fra Byskov deltog også tre elever, som fremlagde 
meget relevante indslag og perspektiver. 
Alt i alt et vellykket og inspirerende arrangement. 
 
Claus er ved at forfatte et skriv til Ringsted 
Kommune i forhold til trafik og Roskildevej – i 
samarbejde med bl.a. grundejerforeningen. Formålet 
er at komme i dialog med kommunen. 

4 Nyt fra skoleledelsen 
 
 

 
V. Henning: Har brugt en del tid på at få indblik i 
skolens økonomi.  
Der er i princippet 4 regnskaber på skolen: 2 for 
SFO (distrikt og center) og 2 for skoledelen (distrikt 
og center). 
Henning fremlægger opfølgning på budget 2023. 
Vedr. distriktet: Der forventes et mindre underskud 
ved udgang af 2023, end der var ved årets start.  Der 
er et stort forbrug på vikarkontoen, bl.a. pga. 
’hullerne’ efter de effektuerede afskedigelser.   
I 2024 forventes drift med overskud hver måned, 
hvorved underskuddet forventes væsentligt 
nedbragt.  
Henning sender bilag til bestyrelsen i morgen. 
Centret: der forventes et mindre overskud ved årets 
udgang. 
SFO’erne: DistiktsSFO havde et lille overskud ved 
årets start – forventes at fortsætte. Planlagt at 
indkøbe en minibus til SFOen. CenterSFO forventes 
at balancere. 
Stine og Henning har været til ’økonomi-møde’ i 
forvaltningen i forhold til indføring i budgettet. 
 
Der er opslået/skal opslås flg. stillinger: 

 Viceskoleleder 
 Adm. medarbejder 
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 Psykolog (Center) 
 Lærere (6 – 7) i distriktet 
 Lærere (3) til Centeret 
 Pædagog til SFO 
 Pædagogmedhjælpere (2) til Centeret 
 Barselsvikar, fysioterapeut til Centeret 

 
Ringsted Kommune har iværksat en spørgeskema-
undersøgelse vedr. ’Professionel Kapital’ blandt det 
pædagogiske personale på skolerne. 
Resultatet forventes modtaget efter sommerferien. 
 
Der er truffet politisk beslutning om, at 
varmvandsbassinet skal nedlægges. 
Husk at give besked til alle forældre om dette. 
 

5 Ny 7. årgang – kaffemøde for 
kommende forældre  

Endelig fastsættelse af dato og aftaler om hvem, 
der gør hvad på dagen. 
 

Dato: Fastsættes hurtigst muligt af Henning og 
kommende 7. kl. team. Meldes til bestyrelsen, så 
man kan beslutte hvem, der deltager på kaffemødet. 
Indhold: Bestyrelsen byder forældrene velkommen 
og fortæller om bestyrelsens arbejde. Forældre kan 
møde hinanden og få informationer om skolen og 
’årets gang’ i 7. klasse. 
 

6 Status på arbejdet med guide 
til kontaktforældre og 
forældreråd.  
 

Deadlines og proces ift. forældremøder Skal besluttes på næste møde. 
Stine indkalder til særskilt arbejdsmøde (en aften) i 
forhold til at få udarbejdet guiden. 

7 Årsberetning (B) 
 

Udkast udsendes forud for mødet (senest søndag). 
Tilføjelse af evt. ændringer og beslutning om 
formidling. 

 Oplæg til Årsberetningen er udsendt. 
Claus har lavet tilføjelse vedr. trafik (fremlægges på 
mødet). 
Oplægget vedtages (med enkelte småjusteringer og 
tilføjelser). Stine retter til i nærmeste fremtid. 



4 
 

 
Årsberetningen lægges på Aula. 
Der forsøges samtidig at oprette en elektronisk 
’tilfredsheds-undersøgelse’ (med årsberetningen) for 
at afklare, om det er en god måde at formidle 
bestyrelsens arbejde på.  
Forslag om at formidle beretningen – evt. i pixi-
udgave i papirformat - til forældremødet med 
kommende 7. kl. samt skolestartere. Eller indspille 
video, som lægges på skolens Facebookside.  
 
 

8 Planlægning af bestyrelsens 
arbejde næste skoleår (D) 

Vi påbegynder drøftelse af bestyrelsens arbejde 
næste år, herunder: 

a. planlægning af proces for arbejd 

b. et med revidering af principper 

c. inddragelse mm. 

d. skolepolitiske mål (intro fra 16/5) 

Fortsættes næste møde. 

Det skal overvejes, om nogle principper kan 
forenkles – evt. slås sammen. 
 
Hvordan kan forældregruppen og elevrådet 
inddrages?? Hvad synes de, er vigtigt i forbindelse 
med udarbejdelse af principper for ex. 
forældresamarbejde? 
 
Hurtig gennemgang af principperne i forhold til 
videre arbejde.  
Der nedsættes arbejdsgruppe: Stine, Mette (MØ) og 
Henning, som udarbejder oplæg til hvilke 
principper, der kan forenkles eller nedlægges.  
 
Til videre drøftelse: 
Vil bestyrelsen udvælge nogle af de skolepolitiske 
mål til nærmere drøftelse??  
Hvordan kan bestyrelsen udføre sin tilsynspligt i 
forhold til de skolepolitiske mål?? 
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11 Eventuelt 
 

 Forslag: Invitere SFO-lederen til bestyrelsesmøde, 
så han kan fortælle om tilbuddet i SFO/SFO2 – evt. 
holde mødet på ’Gården’, så vi kan se de nye 
forhold. 
 
Sidste skoledag forløb rigtigt godt på Byskov. Ingen 
’karamel-problemer’.  
 
Der efterlyses udendørs skraldespande på begge 
afdelinger. 
Stine og Stephen har været til foredrag med bl. a. 
Maria Ørskov Akselvoll: 
’Det grænseløse forældreskab’. Meget relevant og 
tankevækkende oplæg. 
 
Skolefoto – evt. ny udbyder? Stephen undersøger 
nærmere. 
 

 
Mødet hævet kl.: 20:43! 

 

Næste møde: d. 14/6 2023. 


